
Z A P I S H K
sa 28 sjednice Skupštine opštine Banja Luka od lS.aprila 1965*g#

Sjednica je počela u 8.3o časova.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Popović Milorad.
Zapisnik vodi službenik SO Mišković Tereza.

Za današnju sjednicu izostanke su pravdali: Ivanić Jovo, 
Maglajlić Ibro, Trkulja Mitar.

Nisu pravdali osustvo: Bijelić Pavo, Djonović Svjetlana, 
Gazić Joško, Glamoćak Dušan, Maksimović Novak, Basarić^Branko,Be= 
gović Sulejman, Džombić Milorad, Medović Marko, Perović Viado, 
Pirolić Dušanka,Pirolić Meho, Pranjić Anto, Purić Drago, Rojc Vera, 
Ruždijić Teufik, Šalvarica Ljubodrag i Trikić Vojislav.

Pošto sjednici prisustv’uje na^polovična većina odbornika 
predsjednik konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zakljućci 
i predlaže slijedeći

D H V N I  R E D

1. Izvještaj Konkursnog žirija o rezultatima konkursa 
za amblem opštine.

2. Predlog Odluke 0 amblemu opštine.
3* Predlog O^luke 0 dodjeli nagrada povodom 2o godišnjice 

oslobodjenja grada,
4* Pr dlog Rješenja 0 aodjeli nSpomen plakete grada Banja 

Luka 1945 -1965”,
5. Predlog Odluke 0 kažnjavanju za preprodaju ulaznica 

za javne priredbe ,
6. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Zavoda 

za komunalnu djelatnost,
7* Predlog Odluke o osnivanju Ponda za uredjivanje grad= 

skog zemljišta,
8. Predlog Rješenja 0 odredjivanju imena ulica,
9« Predlog Rješenja o osnivanju Komunalnog preduzeća

"Usluga”,
10. Predlog .ješenja o osnivanju L'jrijegtilišta i ribogo= 

jilišta jSVrbas”,
11. Predlog Rješenja o davanju lovišta na korištenje 

Lovaćkom društvu Banja Luka,
12. Predlog Rješenja 0 izdvajanju dijela kamata u vla,.,ti= 

te prihode Ponda za stambenu izgradnju,
13. Predlog Rješenja 0 zaduženju opštine kod Irivredne 

banke SRBiH na iznos od 35,000.000 dinara,
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14- Pređlog Zaključka o đavanju saglasno ti na odluku 
Radničkom savjetu Tvornice koža o izdvjsgmju Pogona Banja Luka 
u samostalnu radnu organizaciju,

15* Predlog Rješenja o i plati iz budžetske rezerve 
2,8oo#ooo dinara,

16. Predlozi rješenja o davanju garancija:
a) ZZ Zalužani
b) ZZ "Zmijanje" Dobrnja
c) Tvornica obuće "Bosna".

17. Razmatranje statuta Zavoda za komunalnu djelatnost 
i Doma stndenata,

18. Predlozi rjesenja o ođobravanju dječe orahovih
stabala#

Odbornik Plavčić Milorad moli da se po hitnom postupku 
stavi na dnevni red Zaključak o davanju saglasnosti na O^luku 3kup= 
štine Komunalne zajednice socijalnog osiguranja zemljoradnika Banja 
Luka o odredjivanju stope doprinosa na poljoprivredni prihod i vi= 
sine ličnog doprinosa za osnovno zdravstveno osiguranje zeraljoradni= 
ka u 1 9 6 5.godini.

Odbornik Marić Ante predlaže da se postavi na dnevni 
red donošenje Zaključka i plana zborova birača radi izbora savjeta 
mjesnih zajednica i donošenje statuta.

Predsjednik Skupštine .ilorad Popović predlaže da se 
prijedlog Marić Ante ne uzima za dnevni red; jer pitanje nije hitno, 
a da зе prijedlog Plavčić Milorada uzme na dnevni red jer je hitan.

Odbornik Obralić Esad iznosi da 31užba društvenog 
knjigovodstva stavlja zapreke u radu mjesnih zajednica dok se ne 
izrade statuti.

Po l.tački dnevnog reda izvjestilac je Kapor Momir.
Odbornik Ćiro Rakić pita da li se može autorima amble= 

ma opštine dati sugestija na njihove raiove pa da se ti .adovi nado= 
pune odnosno koriguju.

Dedo Gazić smatra da u potpunosti ni jedan rad nije 
zadovoljio. Ni rješenje koje je odabrano nije najprikladnije pa pi= 
ta da li se mora danas donijeti ta odlulca o amblemu opštine i da 
li je to hitno.

Popović Milorad odgovara na pitanje odbornika Gazić 
Derviša i kaže da Odluka o donošenju amblemu nije hitna i da se 
može odgoditi.

Kapor Momir: iznosi da se ne mora uzeti ta odluka^za 
amblem, ali da se nema koristi ni da odlažemo niti da se raspiše 
ponovni konkurs,jer od 18o prispjelih radova koje smo dobili 
boljeg rješenja nije bilo. Isti odbornik predlaže da onaj rad koji 
se odabere za amblem, odnosno da se n^egov autor pozove da bi 
modificirao svoj rad ako bi isti pristao.

Petković Bojan* kaže da se treba dati povjer;;nje žiriju 
i isti je za usvajanje predloga druga Kapora.
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Ličina Radmila je za usvajanje prijedloga Kapor Momira.
Babić Živko pređlaže da se prihvati izvještaj žirija,

a da žiri pozove autore i da im daju izvjesne sugestije da bi se 
poboljšali radovi, ali da se ipak‘'amblem opštine ne odgadja duže 
i da se riješi u toku ove godine*

Popović Llilorad predlaže da se usvoji izvještaj žirija
0 rezultatima konkursa za amblem, ali isto tako da se prihvati
1 ođluka o amblemu 3 tim da se pozovlj autori da bi modificirali 
unekoliko svoje radove.

Verem Ahmet je ia to da se usvoji predlog žirija i da 
se autori nagrade, a odluka da se odgodi sve dok se ne modificira 
novi amblem.

Radovanović Đrago predlaže da se dvije stvari pokušaju 
sistetizirati, nairne da se pozovu dva autora onih amblema koji su 
naj.uprošćeniji, odnosno najprihvatljiviji za amblem opštine da bi 
nesto korigovali na svome radu.

Popović Llilorad predlaže da se uzme na điskusiju ovih 
par pređloga, odnosno da li da se pozove autor am;>lema pa da â 
koriguje ili da se raspiše novi konkurs za amblem opštine.

Pišteljić Slavko je za to da se usvoji izvještaj žirija 
da se otkupe radovi autora amblema i da svi oni modificiraju 
svoje radove.

Popović Llilorad se ne slaže s ovim ргijedlogom, jer bi 
to ustvari bilo raspisivanje novog konkursa. Najbliže realnosti 
je prijedlog druga Kapor Momira da se usvoji izvještaj žirija 
kao i odluka, s tim da se mođificira rad onog autora Čiji rad 
bude prihvaćen za amblem opštine.

hakon diskusije jednoglasno je usvojen Izvještaj kon= 
kursnog žirija 0 rezultatima konkursa za amblem opštine.

Po 2.tačci dnevnog reda izvjestilac je Ciganović Milaa.
Popović Llilorad predlaže da se stavi rok 0 donošenju 

odluke o amblemu i da rok bude od tri mjeseca.
Mažar Drago smatra da na idejnom planu rješenje amblema 

sasvim odgovara i da n e treba praviti problem oko toga koji rad 
da se prihvati kada smo već dali povjerenje žiriju^i da je žiri 
sigurno odabrao najprikladnije radove za aablem opštine i da je 
jako teško riješiti takvo pitanje, jer je to ipak i stvar ukusa 
pojedin ca. Isti(odbornik predlaže da se ne mođificira rad onog 
autora Čiji bude izabran i da se odluka 0 amblemu opštine prihva= 
ti u cijelosti.

Popović Milorad pie dlaže da se Odluka o amblemu opntine 
usvoji s tim što će se autor pozvati, modificirati svoj rad 
a sama Odluka će stupiti na snagu po objavljivanju u službenom 
glasniku.

Nakon dlskusije jednoglasno je usvojena Odluka o 
amblemu opštine Banja Luka.

Po 3*tački dnevnog reda izvjestilac je Džankić Fikret.
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Žiža Mažar pita zaSto Dr*LIrakovcić Lliljenko nije predlo= 
zen za nagradu, povodom 20—godišnjice oalobodjenja grada, jer taj 
čovjek je zaista zaslužio svojim radom da bude nagradjen jednom 
značajnijom nagradom kao što je ova«

Petković Bojan pita da li je komisija imala u vidu i 
Dr.^ovića*

Džankić Pikret je dao odgovor na pitanje drugarice Ziže 
Liažar i Petković Bojana, obrazlažući da se komisija rukovodila 
i time da su lica iz prosvjete,kulture i zdravstva, nagradjena 
nagradama "Veselin Masleša" i "22 aprila" i da je ovo vanredna 
nagrada posvećena licima ne društveno političkim radnicima, nego 
ljudima koji su zaista pridonijeli za razvoj grada Banja Luke.
Što se tiče konkretnih primjedbi drugarice Mažar dokibri Mrakovčić 
i Čović su nagradjeni nagradama "Veselin Masleša".

Haznadar Ekrem predlaže da se nagrada da u vidu poklona 
čija bi se vrijednost kretala u istom iznosu kao i novčana.

Žiža Mažar ne vidi razloga da se kupuje nešto u vidu 
poklona nego da je sasvim razumljivo nagradjenim dati novac.

Rodić Duško pita da ne vidi razloga da se direktorima 
preduzeća daju tolike nagrade, jer oni su kako kaže drug Rodić 
dužni da se staraju za rad fabrika.

Četojević Rada se u potpunosti slaže s prijedlogom Odluke 
o dođjeli nagrade, odnosno sa i^borom komisije.

Džankić Pikret objašnjava da se komisija rukovodila da 
u najvećem broju slučajeva nagradi lica iz privrede, a što se 
tiče lica koja su nagradjena, a koja se nalaze na rukovodećim 
radnim mjestima kao što je drug Maglajlić Ibro smatram da komi= 
sija nije pogriješila jer je drug Ibro ж&хш uspio da se Tvorni= 
ca celuloee toliko plasirala a da investicione sume se nisu pro= 
bile i kao takav drug Ibro je zaslužan da dobije nagradu kao što 
je ova.

Pudar Ing.Milan sada direktor Tvornice ftJelšingrad" nije 
nagradjen kao direktor jer se jako kratko vrijeme nalazi na duž= 
nosti direktora nego kao tehnički konstruktor, što je dao neke 
mašine koje se u seriskom radu proizvode za široku potrošnju.

Grozdanić Milivoj se interesira da li organi bezbjedno= 
sti — milicija ili vatrogasci kao cijelina bi mogli dobiti nagra= 
du.

Džankić Pikret je dao odgovor da se komisija nije povo= 
dila zatim da bi nagradjivala grupno nego pojedinačno.

Nakon svestrane diskusije prijedlog Odluke o dodjeli nagrad« 
povodom 2o godišnjice oslobodjenja grada je jednoglasno usvojen.

Po 4 tačci dnevnog reda izvjestilac je Džankić Pikret.
Krutjak Josip se čudi zašto sa pripojenih opština ima 

jako malo ljudi na spisku za dodjelu spomen plakete grada Janja 
Luke. Isti predlaže Balaban Ostu i Skenderiju Veljku.

Kapar Momir postavlja pitanje zašto je predložen za 
spomen plakete Djevenica Ćamil a ne žena mu Draga koja je svaka= 
ko zaslužna. Zašto nije povećan broj dobitnika "SpOiien plakete".
Isti odbornik ne shvaća zašto bi oni koji su već na spiskm za 
dođjelu spomen plakete bili kriaani, a da njihova mjesta stavljani 
kada je umjesnija stvar povećati broj dobitnika.
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Ако je neki odbornik za to da se neko iz pr đloženih kr&ža, tada 
bi bilo potrebno da se kaže i razlog.

Četojevic Rada se interesira da li je komisija uzimala 
u obzir radnike i ljuđe koji su dugo /remena bili društveno po= 
liticki radnici, Ako je komisija uzela kao kriterij dužinu od 
lo godina onda ne vidi potrebu ni razloga zašto je drugarica 
Balić Azra te Balantić Ivica predlože i za spomen plaketu, jer 
su zaista premladi.

Mašar Žiža odgovara da kao ćlan te komisije smatra da 
bi nju trebalo brisati, a mjesto iste staviti Demirović Sadu^dugo^ 
godišnjeg službenika Narodnog pozorišta koji je o njenom mišljenju 
zaslužniji za dodjelu spomen plakete od imenovane.

Grozdanić Milivoj predlaže da se kompletna ekipaf,BorcaH 
odnosno svaki pojedinac nagradi plaketom#

Guzijan Slavko predlaže Stevu Mijatovića za dodjelu 
spomen plakete.

Vlado Jović se ćudi da doktor Savić nije dobio spomen 
plaketu i stavlja predlog za istoga.

Kecman Milan predlaže druga Marković Štefana.
Ibrahimbegović Dževad predlaže Hadžidedić Fikreta kao i 

njegovu majku#
Memić Ridvan predlaže Najagilović Muharema#
Popović Milorad je proćitao pismo od OEL Saveza omladine 

u kome se interesuju zašto б omladinaca koje su oni predložili 
nisu ušli u spisak za dodjelu spomen plakete.

Šolaja Jefto predlaže Romić Savku, Bošnjak Marka i -Babić
Gojka.

Popović Milorad se interesira da li kod ovih predloga^ 
vodimo racuna da dobitnici spomen plakete imaju moralno politićku 
podršku za ovakvu nagradu.

Knežević Relja smatra da su predloženi najviše administra= 
tivci a iz privrede, konkretno iz ŽTPf nema nikoga od radnika 
a ima zaista dosta Ijudi koji su se zalagali i koji bi mogli biti 
dobitnici ovakve plakete.

Vulić Boško predlaže Mirnić Veljka.
Balić Azra predlaže da se njeno ime križa sa spiska do= 

bitnika, da је ista počašcena time što je predložena za plaketu 
i smatra da ima dosta koji su zaslužniji od nje.

Kuzinkijević Ivanka predlaže doktoricu Krlečić Steficu#
Buca Hamdija predlaže Jovičić Velinku, Bajić Ljubicu, 

Bajrić Teofika i Burazerović Beoima#
Kajkut Djuradj predlaže Knežević Svetka i Banjac Dragu.
Buzadjić Rajko podržava prealog Krutјака i predlaže Marić 

Josu, šefa Mjesnog ureda Br.Majdan.
Memon Ivan se čudi zašto ing.Jeftić Krsto predložen za 

spomen plaketu kada je u Banja Luci tek oko godinu i pol dana.
Obralić Esad smatra da bi ovira nabrajanjem odnosno pred= 

laganjem novih išli u beskonačnost, jer zaista ima đosta ljudi koji 
nisu obuhvaćeni ovom nagradom odnosno diplomom,ali ni produžavanje 
spiska dobitnika ne vodi ničemu i pređlaže da se ovaj spisak ne 
produžava.
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Stankovic Duško smatra da Balic Pu0d nema uslova za 
dodjelu spomen plakete kao i Mutić Duško i predlaže mjesto njih 
Mol Mirona*

Kecman Milan se interesira da li se pored stručnog zala=v 
ganja ima u vidu i društveni radf i predlaže druga ietković Mirkaž

Jajćević Ivica iznosi da od oko 5oo ljudi koji su pred= 
loženi za plaketu isti zna oko 37o. On smatrada bi svi ovi mogli 
da ostanu na spisku, a isto tako smatra da bi se moglo još I .500 
ljudi staviti na spisak koji bi bili zaista zaslužni i da^bi možda 
opet napravili propust a da neko od zaslužnih ne bude uvršten u 
spisak, zato isti obodnik ne vidi razloga da se broj lica na spis= 
ku povećava.

Haznadar Ekrem smatra da od individualnih predloga ostanu 
na spisku oni koji su do sada unešeni, a da je komisija trebala 
obavjestiti privredne organizacije 0 izboru lica pa da se sa istim 
konsultuje.

Popović Milorad smatia da bi trebalo uzeti samo one najmar= 
kantnije na koje se zaboravilo.

Kapor Momir smatra da je treško odrediti kriterij za dodje= 
lu spomen plakete i da idemo suviše u širinu ako bi ovaj spisak 
produžili i smatra da se'čtodjelu spomen plakete trebaju uzeti oni 
ljudi koji su se zaista istakli na nekom pcdrućju ma ± l to bilo na 
kulturnom, prosvjetnom, političkom ili nekom drugom.g£nqpi Isti 
odbornik predlaže da bi se u taj 3pisak trebali unijeti samo ljudi 
sa užeg teritorija samog grada Banjaluke. Drug Momir predlaže 
za spomen plaketu i druga Pavleka Vilka.

Džubo Refik predlaže Popović Vida i Radanović Veljku.
Konjik Blagoje predlaže Karanović Djuru.
Verem Ahmet predlaže Marjanović Tihu i Erceg Vlađu.
Vehabović Ekrem predlaže da se briše Čuljat Miroslav, 

a stavi Aco Pišteljić.
Marčetić Bogdan predlaže Ivu Čorkovića iz ZZ Banja Lulca.
Mešinović Tasim predlaže LHadena Mdovića, Pavičar Lazu 

i Trninić Miću.
Popović Milorad predlaže da se komisija povuče i izglasa 

prijeđloge pomenutih odbornika, te da bi po tome se znao tačan 
spisak odnosno broj ljudi predloženih za plaketu.

Колш ija se povukla da bi izglasala predložene, a Skupština 
je nastavila rad.

Po 5 tačci dnevnog reda izvje3tilac je Ciganović Milan.
Diskusije nije bilo pa je predlo ; Odluke 0 kažnjavanju 

za preprodaju ulaznica za javne priredhe u cijelosti prihvaćena.
Po S.tačci dnev.*og roda izvjestilac je Ciganović Milan.
Diskusije nije bilo te je predlog Odluke 0 izmjeni Odluke 

0 osnivanju Zavoda za komunalnu djelatno3t u cijelosti prihvaćena.
Po 7 tačci dnevnog reda izvjestilac je isti.
Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke 0 osnivanju 

Ponda za uredjivanje adskog zemljišta u cijelosti prihvaćena.
Po 8 tačci dnevnog reda izvjestllac je Gazić Dedo.
Stahković Duško pita zašto slz&Iica Stevana Bulajića 

mjenja kada stanovništvu na tom području u potpunosti odgovara 
taj naziv.
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Šolaja Jefto predlaže da se dio ulice Rudarske od 
broj 38 nazove f,Ulica Milorada Uml jenovića11, umjesto predlo= 
ženog Prigradskog puta*

Ibrahimbegović Dževad pita zašto se ulica Prniavorska 
i Bihaćka još uvijek sacuvale taj naziv. *

Obralić Esad je dao odgovor na to pitanje u kome iznosi 
da je bio u komisiji za promjenu naziva ulica i da su uglavnom 
mještani zahtjevali te nazive.

Kapor Momir smatra da je mnogim ulicama data imena 
jedinica HOR a da to ne bi bilo potrebno.

Buzadžić Rajko misli da je nezgodno mijenjati imena 
ulicama jer se ni sami mještani, a kamoli ljudi sa strane tada 
ne mogu orijentisati u tom predjelu..

Krutjak Joeip pita da li su se imena ulicama dala 
po prijedlozima sa zborova biraća*

Konjik Blagoje daje sugestije da se Prnjavorska ulica 
promjeni u naziv f,Ulica Živojina Preradovićan.

Nakon diskusije Odluka o odredjivanju imena ulica 
sa gore navedenim promjenama u cijelosti se usvaja.

Po 9 tačci dnevnog reda izvjestilac je Buca Hamdija*
Disku3ije nije bilo pa де predlog М±икк Rješenja o 

osnivanju Komunalnog preduzeća "Nsluga t! jednoglasno usvojen.
Po lo taćci dncvnogreda izvje tilac je Marčetić Bogdan.
Popović ililorad se čudi zašto uprava Mrijestilišta i 

ribogojilišta ffVrbasff nije u Banja Luci.
Marčetić Bogdan je dao odgovor po tom pitanju navodeći 

da u nedostatku prostorija ti organi su bili prinudjeni da uprava 
i dalje ostane u Klašniku.

Diskusije po ovoj ta ci nije više bilo, pa je predlog 
Rješenja o osnivanju Mrijestilišta i ribogijilišta "Vrbas" u 
cijelosti prihvaćen.

Po 11 tačci dnevnog reda izvjestilac je Marčetić Bogdan.
Giganović Milan predlaže da se ta tačka skine sa đnev= 

nog reda jer će Lovački savez imati sjeđnicu 25*o.mj. te će se 
na toj sjednici iskristalizirati sva pitanja koja interesira 
Lovačko društvo Banja Luka te da se ovo rješenje stavi na dnevni 
red po ovoj sjednici.

Predlog Oiganović Ililanaje usvojen.

Po 12.tačci dnevnog reda izvjestilac je Skenderija Veljko.
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o izdvajanju 

dijela kamata u vlastite prihode Ponda za stambenu izgradnju 
u cijelosti usvojen.

Po 13 tacci dnevnog reda izvjestilac je Skenderija 7eljko.
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o zaduženju 

opštine kod Privredne banke SRBiH na iznos od 35 miliona dinara 
jednogl asno usvo j en.
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Ро 14 tacci dnevnog ređa izvjestilac je Buca Hamdija«
Diskusije nije bilo pa je predlog Zakljucka o .avanja 

saglasnosti na odluku Radnickog savjeta Tvornice koža o izdvaja= 
nju Pogona Banja Luka oi samostalnu radnu organizaciju u cijelosti 
usvojen.

Po 15 tačci dnevmog reda izvjestilac je Skenderija Veljko,
Diskusije nije bilo pa je predlcg Rješenja o isplati 

iz budzetske rezerve 2,8oo*ooo dinara u cijelosti usvojen.
Po I64tačci dnevnog reda izvjestilac je Skenderija Veljko«
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o davanju

garanci ja:
a) ZZ Zalužani
b) ZZ "Zmijanje" Dobrnja
c) Tvornica obuće f,Bosnan
u cijelosti usvojeno.
Po 17 tačci dnevnog reda izvjestilac je Llilašinović

Biljana#
Diskusije hije bilo pa se statut Zavoda za komunalnu 

djelatnost i statut Doma studenata u potpunosti usvojen.
Po 18 tačci dnevnog reda izvjestilac je Marčetic Bogdan
Ibrahimbegović Dževad postavlja pitanje zašto se odobra= 

va sječa stabala koja se mogu regenerirati i da bi se trebalo vrsi= 
ti bolja kontrola nad sječom svili šuma, a posebno orahovih stabala, 
kada se zna kolika je vrijednost tog drveta*

Hakon diskusije odbornika Ibrahombegovima predlog 
Rješenja o odobr^vanju sječe o.ahovih stabala u cijelosti je usvo= 
jen*

Po 19 tačci dnevnog reda izvjestilac je Plavčić Ivliloiad*
Diskusije nije bilo pa je zaključak 0 davanju 3aglasno= 

sti na Gdluku Skupštine komunalne zajednice socijalnog osiguranja 
zemljoradnika Banja Luka o odredjivanju stope doprinosa na poljop= 
rivredni prihod i visine ličnog doprinosa za osnovno zdravstveno 
osiguranje zemljoradnika u 1965*godini u cijelosti je usvoj^n*

Pošto se Komisija za dodjelu spomen plakete grada Banja 
Luke od 1945 do 1965 godine vratila sa naknadno predloženim dobit= 
nicima^spomen plakete i pošto su nakon diskusije usvojeni ostali 
predloženi za istu to je predlog Rješehja o dodjeli ,JSpomen plake= 
te grada banja Luke 1945 — 1965 godine*1 sa naknadnim dopunama 
u cljelosti usvojen.

Sjednica je završena u 14* Зо sati.



D N S V N I  B B D
XX(xSkupšline opštine Banja Luka ш  sjednici od 2o,i3*l‘>65. godine

* i ,  Analia. zavržnih raSuna privrednih organiza- 
cija za 196h» godinu* (Izvjestllac: Janjić Mlađen )

*" 2* lavieštaj o radu Opštinskog javnog tužilašt- 
va aa 196h* godina* (Izvjostilao* Nenadović Sultanija )

3» Izvještaj o radu Veterlnarske, иатЕГвкв i 
Poljoprivredne inapekcioe. (Izvjestilac* Hrnjaz Hadovan )

inforraacija o uidLjućivanju ućenika u I raz- 
red škola II stupnja u ši.olokoj 1965/66. godini* (Izvjestilac*
Ke ..ić Ridvan )

w^ 5 *  Prijedlog Odluke o dopuni Odluko o odredjiva- 
nju kaaatnih stopa na poslovne fondove komunalnih i privrednih 
organizaoija, privrednih organizacija uslužnog zanatstva i ugo— 
stiteljstva ва 1965. godinu. ( Izvjestilac* Janjić Mladen)

^  6. Erijedlog Uaključka o obavezi obezbjedjenja 
aredstava za lzgradnju Centra za zđravstvenu zastitu djece i 
oiaLidine. (Izvjeslilact Janjić aiaden )

7. ft?ijedlog Ođluke o korištenju outni£kih auto- 
atobila i drugih vozila Skupštine opštine. (Izvjestilac*

Soojo
8. Prijedjog Odluke o samouoravljanju u organima 

uprave. (IzvještAJac* дс(о Sajdo )
9* Prijedlog Ođluke o osnivanju Pocda za školo- 

vanje djece ućesnika NOH. (Izvjestilac: Varunek Vjenceslav )
10. Prijedlog Rjsšenja o davanju saglasnosti na 

raspodjelu doprinosa iz dohodka i kamata nn poslovni fond 'lek- 
trodistributivnog preduzoća "dlektro-Banjaluka". (Izvjestilac* 
Janjić t.laden) -

v' 11. Prijedlog Rješenja o odobrenju iiredita iz He- 
zervnog fonda opštine Banja Luka - sređstvima zajednićkih re- 
zervi privrodnih organizucija opštine Banja Lu-.a u iznosu od 
dinara 55,435.476,- đinara. (Izvjestilac* Janjić L'iladen )

У 12. Prijedlog Rješenja o zaduženju opčtine Banja 
Luka na iznos od dinara 89,924.405. (Izvjestilac* Janjić Mladen)

y 13, Prijedlog Zakljućka o prijeđlogu Ustavnom sudu 
SPRJ za poništenje Rješenje Iz’/ršnog vijeća Skupštine SRBiH broj 
873/65. od 28.4.1965, gođine. (Izvje3tilac* Janjić .Uladen)

14..Prijedlog Rjoaenja o prenošenju prava osnivaća 
ргеша Ledicinakoj školi. (Izvjestilac: leoić ifidvan)

15. Prijedlog Rješenja o lienovanju ćlanova Uprav- 
nog odbora fonda za školuvanje djece ućesnika NOIi,(Izvjestilac*
Meainović Tasim)



16. Erijedlog Rješenja o iaenovanju Komiaije ze od- 
redjivanje naknado za ekapropcrijaciju. (Izvjestilacs Dobrovolni 
Dr. Velimir).

17. Prijedlog RJeaenja o ponlatenju RJešenja brej 
3290/54. od 15.12.1964. godine o imenovanju predstavnika društ— 
vene zajednice u Savjet Trcovinsko ugostiteljstoa školskog cen- 
tra u Banjoj Luci. (Izvjestilac; Mešinavić Tasim )

^18. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika 
društvene zajeđnice u organ upravljanja Doiaa studenata u Banja 
Luci. (Izvjostilacs llešinović Tasin)

19. Prijedlotj Rjošenja o Laenovanju predstavnika 
društvene zajednice u Savjet Opšte bolnice. (Izvjestilaci Me- 
šinović Sasim)

^20. Prijedlog Rješenjat
a) o razrjesenju članova Savjeta В ш а  zdravlja 

u Banjoj Luci lmenovanih ispred društvene zajeđnice i
b) o iaenovanju predstavnika društvene zajed— 

nice u Savjet Doma zdravlja u Banja Luci.
( Izvjestilact Mešinovlć Tasim)

21. Rrijedlog Rješenjai
a) o razrješunju ćlanova Savjeta Djećje bolnice 

u Banjoj Luci imenovanih ispred društvene zajednice i
b) o inenovanju pređstavnika društvene zajedni- 

ce u Savjet Dječje bolnice.
( Izvjestilacs Mešinović Tasim )

^  22. Prijedlog Rješenjai
d  a) o razrješenju dužnosti članova Upravnog 

odbora Opštinskog zdravstvenog investicionog fonda,
^ b) o imenovanju članova Uprqvnog odbora Opštin- 

skog zdravstvenog investicionog fonda. (Izvjemtilacs Mešinović 
Tasia)

23. Erijodlog RJešenja o davanju garancijai
4 ‘

a) Konunalnom zavodu za socijalno osiguranje 
na iznos od 5»444.916.

-'b) Preduzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara
44.000. 000.
46.200.000.
7.120.000.

c) Rreduzeću PTT saobraćaja na iznos od dinara 
w d) Dječnoj bolnici Banja Luka na iznoB od dinara

nar
1 ,386.60 0 đinara,

Pređuzeću "l.maj" na iznos od 3,500.000 dinara. 
Opštini Banja Luka na iznos od 96,970.951 di-

g) Ugostiteljskom preduzeću "Vrbas" na iznos od
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h) Trgovlnskcna preduzeću "Kolonijal” ш  iznos od 9*000,000 dinara,
—  i) Zeml'iaro'lničkoj sađruzl Bronzani Majđan na 

izaos ođ 5*650,000 dinara,
j) Zeol^orađnlćkoj zađruzi "Koasara" Ivanjska ш  

iznos od 9,818,000 đlnara.
( Izvjectilac: Janjić Mladen )

24. Prijedlog rješenja iz imovinaico pravne oblastil
&  - o utvrdjivanju opeteg intereaa radi rusenja

staiabonih zgrada i drusih objekatn,
— o prodaji sta: benih zgrada,

'C — o izmjeni Rješenja o dodjeli naciomlizovanog 
noizgrudjenog gradjevinskog z-aljišfea Smiljanić iiilivoju i t.oniru,

Л / - o dodieli nacionalizovsnog neizgradjenog gra- 
djevinskog zemljišta Kasalović Kovaku,

/  /<-/ - o prenošenju prava korištenja ш  nacionalizo—
vano i zeiiljištu aa J.lačkić Luke na Л janović Sšrei’a i Izotu,

/ / - o izaijeni rješenja o dodjeli zemljišta Joldjić 
Kcedrutju i Saradjić Iliji i uodjeli istog Joldžlć Predragu i Jol- 
djić Vladimiru,

— o dodjšUL naoionaligovnnog^d^iBgraijenog gra— 
djevinakog zejalj4šta ifero&noi'.i pozoiištu Baijja Luka,

Jankovi4J£ilam
— o ju naelonalizovano^ 3m»fj1štaod

a'/  — o odredjivunju organom koxištenja pruduzeća 
za prevoz putnika "Autoprevoz" u ulici Braće invlić 21 i odbijanje 
zahtjeva o odredjivanju organom korištenja Trgovinskog pređuzeća 
prchru'abenom rohoa ш  veliko i malo "Velupranat",

/-у — o х$ккк izmjeni rješenja o dcdjeli nacionalizo- 
vanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta Guzijan Milanu,

s? /  - o proviaji zemljišta društvene svojine Guzijan 
Milaru, * /

f  /  - o odbijanju zahtjeva za đodjelu zemljišta 
društvene svojine za izgradnju porodićne zgrade ILazlagić /asima,

◦ ođbijanju zahtjeva Gambergei* Vere za dodjelu 
naciomlizovanbg neizgradjenog gradjevinskog zemljišta za izgrad— 
nju porodične stambene zgrede i prijedlog гješenja o izuzimanju 
zemljišta od Gaaberger Franje, Gamberger Joze, Matijević Eđe, Hor— 
aat Adslc i Ga.aberger Vore,

/ / - o odbijanju zahbjeva Pranić -.arije za dodjelu 
nacionalizovanog neizgrađjenog gradjeviuskog zc-iuljišta za izgradnju 
porođićne ota bene zgrade i prljellog rješenja o izuzimanju zemlji- 
šta od Pranjić liarije,

sU< / — o izmjeni rješenja o dodjeli naciolanizovanog
ncizjrađjenog gradjevinskog zemljišta Fodnu za stambenu izgradnju 
opštine Banja Luka. (Izvjestilact Dobrovolni Dr. Vellmir )•
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SAEIA.DNI DNSVRI SED
25» Prijedlog Odluk* o regulacionoa planu atambenog 

naaelja "Borik'; (Izvjeatilact Badovanović Drago)«
£>-•' 26. Prijedlog Sješenja o prenošenju aeedstava društve- 

nog inveaticionog fonda opštine Вг.пЈа Luka u kređlini fond 
£omunalne banke Banja Luka« (Iavjestilacs Skenderija Veljko)

у 27. Prijedlog Hd дкехцЈа o izmjenama i dopunaaa Hješenja 
broj: 04/1-NP—612 od 24-«decembra 19‘64. gođine o prenosu prava 
i obaveaa po odobrenim zajjmavima opštini Banja Luka za osnov- 
na 1 obrtna sredatva 2v riice paoućnih tkaniiu« Бапја Luka« 
(Izvjestilac: Skenderija Veljko)

(_y 23« itijedlog Rjc-aenja o odobrenju korištenja budžet- 
ske rezerve budžeta opštiue Banja Luka za 1965. godinu u iz-
nosu od 700.000 đinara. (Izvjestilac* Skenderije Veljko)

\j 29. Prijedlog RJeacnja o odobrenju kori i .uuju buđžet- 
ske rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1965. godinu u 
iznosu od dinara 300.000 - Otalnoj konfereneiji građova* 
(Izvjeatilac: Skenderlja Veljko).

ЗО^ Prijedlog Rjošenja o uzimanju nacionalizovanog ne- 
izgradjenog gradjevinakog zemljišta iz posjeda ranijih vlasni- 
ko u ulici Braće Odića i iiejdan radi uredjenja i davanja Zavo- 
đu za komunalnu djelatost Banja Luisa« (Izvjestilac* Dobrovol— 
ni Dr« Velimir )
ч-/  31. Prijedlog dc/ounskog rješenja o dcuj .li nacionali-

zovanog ncizgradjenog gradjevinskog zemljišta Fondu za stauibe- 
nu izgradnju opštine Banja . uka. (Izvjestilacs 'obrovolni Dr. 
Velimir)


